
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

Zápis 
6.  zasedání Zastupitelstva města Karviné konaného  dne 21.06.2011     

Účast Pozváno Přílomno Omluveno Neomluveno
Členové ZM 41 38 3 0
Vedoucí odborů MMK 16 14 2 0
Hosté 10

Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor města pan Tomáš Hanzel. Uvítal všechny přítomné a sdělil, že v 
době zahájení je přítomno 36 členů zastupitelstva města, tudíž je ZM usnášení schopno. Nejdříve bylo přistoupeno 
k procedurálním otázkám. Oznámil, že z jednání zastupitelstva města se omluvili: Ing. Ladislav Šincl, pan Stanislav 
Sobel a pan Mgr. Antonín Petráš. I když se hlasovalo hlasovacím zařízením, přesto pro případ poruchy byly určeny 
tyto sčitatelky: paní Dagmar Dlouhá, Michaela Davidová a Jitka Korzonková. Jako hlavní sčitatelku určil paní Blanku 
Rychlou. Zpracováním zápisu z 6. zasedání Zastupitelstva města Karviné pověřil paní Janu Nekardovou, u které byl 
rovněž k nahlédnutí zápis z 5. zasedání ZM konaného dne 26.04.2011, který byl ověřen bez připomínek. Hlasování 
na tomto jednání ZM bylo veřejné, prostřednictvím hlasovacího zařízení. Jako pracovní předsednictvo byla 
schválena rada města, do komise pro přípravu usnesení byli schváleni: MUDr. Radek Sušil, Bc. Jan Šimerda a pan 
Radek Orszulik, ověřovateli zápisu byli schváleni: Bc. Ivana Bollogová a pan Karel Wiewiórka. Tím byly ukončeny 
procedurální otázky, hlasování č. 1. - 2. (usnesení č. 138).

Předsedající uvedl, že v programu 6. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k těmto úpravám:

U prezence byly po jednání 16. schůze rady města dne 14.06.2011 členům ZM předány tyto materiály :
- d o p l n ě n í programu č. 1 - z OSM „Polyfunkční dům Fryštátská“,
- d o p l n ě n í programu č. 2 - z OE -„Smlouva o upsání akcií obchodní společnosti KIC Odpady, a. s.“,
- d o p l n ě n í programu č. 3 - z OD - Hodnocení naplňování schváleného dokumentu "Dopravní politika města 
Karviné" a informace o stavu řešení jednotlivých oblastí dopravy.
Po jednání mimořádné schůze RM před dnešním zasedání ZM byl u prezence členům ZM předán materiál :
- d o p l n ě n í programu č. 4 - z OSM - „Převod částí pozemků - GS Caltex Czech, s. r. o.“.

Protože doplňující body byly uvedeny v programu ZM, nebylo potřeba o jejich doplnění hlasovat.

                 
p. T. Hanzel - zeptal se, zda jsou k takto navrženému programu nějaké dotazy nebo připomínky?
p. K. Wiewiórka - za klub KSČM podal návrh na stažení bodu - d o p l n ě n í programu č. 1 - z OSM 
„Polyfunkční dům Fryštátská“. Uvedl, že se jednalo o investiční akci města v celkové hodnotě cca 80 mil. Kč 
včetně DPH, která byla realizována od roku 2002. Tím, že byl materiál předán zastupitelům na poslední chvíli, k jeho 
důkladnému prostudování by jejich klub potřeboval určitý čas, aby si mohli zjistit nebo ověřit řadu věcí, neboť se v 
předloženém návrhu jedná o prominutí částky cca 8 mil. Kč. 
Protože byl uvedený materiál členům ZM předán před konáním ZM mailem, v souvislosti s tím sdělil, že notebooky, 
které byly členům ZM předány, by bylo potřeba přizpůsobit tak, aby na nich bylo možné přijímat také mailové zprávy, 
což dosud není možné.
p. T. Hanzel - řekl, že se vedení města bude touto připomínkou (námětem) zabývat s tím, že pokud notebooky 
zastupitelů města nemohou přijímat maily, tak jsou k ničemu.
O předloženém protinávrhu pana Wiewiórky na stažení bodu - d o p l n ě n í programu č. 1 - z OSM 
„Polyfunkční dům Fryštátská“ nechal hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 3
PRO : 32
PROTI : 1
ZDRŽEL SE : 4 usnesení č.          

p. T. Hanzel - návrh byl schválen. Sdělil, že materiál bude projednán na zasedání ZM v měsíci září 2011.

                 
p. T. Hanzel - zeptal se, zda chce ještě někdo navržený program 6. zasedání Zastupitelstva města Karviné doplnit. 
Protože další návrhy na doplnění programu nebyly podány, nechal navrhovaný program, včetně schválené 
změny, schválit.
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HLASOVÁNÍ : č. 4
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 138

Návrh byl schválen.
Ing. H. Bogoczová - po přijetí návrhu řešila s panem primátorem technickou připomínku týkající se schválené 
změny, a to stažení bodu - d o p l n ě n í programu č. 1 - z OSM „Polyfunkční dům Fryštátská“. 

                 
p. T. Hanzel - sdělil, že v případě stažení bodu - doplnění programu č. 1 - “Polyfunkční dům Fryštátská“ bude nutné 
svolat v měsíci červenci 2011 mimořádné zasedání ZM, neboť bude nutné dodržet stanovené lhůty, které běží s tím, 
že v měsíci srpnu bude třeba v této záležitosti jednat. Doporučil proto zastupitelům, aby své rozhodnutí o stažení 
tohoto bodu ještě zvážili a po separátních jednáních v politických klubech tento bod k projednání znovu zařadili.

                 
Na základě nových ustanovení zákona č. 159/2006 Sb., o střetu zájmu, došlo k upřesnění pravidel 
stanovených zákonem o obcích ve věci oznámení o osobním zájmu. 
Dle § 8 zákona o střetu zájmu je veřejný funkcionář povinen při jednání orgánu územního samosprávného celku, ve 
kterém vystoupí v rozpravě, předloží návrh nebo je oprávněn hlasovat, oznámit svůj poměr k projednávané věci, 
jestliže se zřetelem k výsledku projednání věci by mu mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma, a nebo má-li na 
věci jiný osobní zájem; to neplatí, jde-li jinak o prospěch nebo zájem obecně zřejmý. 
Oznámení podává příslušný veřejný funkcionář písemně před zahájením jednání nebo ústně v jeho průběhu, 
nejpozději však před tím, než orgán přistoupí k hlasování; oznámení bude vždy součástí zápisu z jednání. 
Střet zájmu nikdo ze zastupitelů města neoznámil .

                 
p. T. Hanzel - před projednáváním jednotlivých bodů programu, požádal zástupce Kanceláře primátora o sdělení, 
jak je v Jednacím řádu ZM Karviné uvedeno, kolikrát může zastupitel vystoupit k projednávanému bodu programu, v 
jakém časovém úseku a kdy mu může být při odklonění se od tématu odebráno slovo.
p. V. Wiewiórková - sdělila, že ke slovu je možno se přihlásit jen do té doby, pokud předsedající neudělí závěrečné 
slovo nebo pokud nebyl hlasováním členů zastupitelstva stanoven konec rozpravy. Vystoupení v rozpravě nesmí být 
delší než 10 minut. Předsedající po uplynutí této doby odejme vystupujícímu slovo a vystupující může požádat o 
prodloužení doby trvání vystoupení. O tomto návrhu se hlasuje bezodkladně. Zastupitelstvo se může usnést na 
omezení rozpravy k projednávanému bodu, to je omezení počtu vystoupení, přičemž nemůže snížit počet 
vystoupení pod dvě k téže věci. Předsedající má právo odejmout řečníkovi po předchozím upozornění slovo, jestliže 
se řečník odchyluje od projednávané věci.
p. T. Hanzel - přistoupil k projednávání jednotlivých bodů programu.

1)   Vyřízení interpelací členů ZM Karviné přednesených na zasedání Zastupitelstva města Karviné dne 
26.04.2011
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byla Kancelář primátora. Zeptal se, zda jsou k vyřízení interpelací 
nějaké dotazy nebo připomínky?

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k interpelacím přednesených na zasedání ZM dne 26.04.2011 
nebyly podány, nechal o předloženém návrhu usnesení bodu programu č. 1 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 5
PRO : 36
PROTI : 1
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 139

Předložený návrh byl schválen.

2)   Aktualizace Komunitního plánu rozvoje sociálních služeb statutárního města Karviné
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor správy majetku, oddělení projektového řízení a rozvoje. 
Uvedený projekt byl realizován v období od října do prosince 2010, jehož výstupem byl Komunitní plán rozvoje 
sociálních služeb statutárního města Karviné, schválený zastupitelstvem města dne 18.01.2011 a dále tištěné 
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katalogy jednotlivých sociálních služeb. Město Karviná se zapojilo také do individuálního projektu kraje, v rámci 
kterého bude Moravskoslezský kraj v letech 2011 - 2012 zajišťovat tisk střednědobého plánu obce, katalogů a map 
sociálních služeb. Jelikož se kraji předkládají podklady pro tisk v červenci 2011, byla provedena aktualizace opatření 
komunitního plánu tak, aby odpovídal posledním požadavkům pracovních skupin. Jednotlivé změny byly označeny v 
textu přílohy č. 1 modrou barvou. K předloženým změnám otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky nebyly k materiálu podány, nechal o předloženém návrhu 
usnesení bodu programu č. 2 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 6
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 140

Předložený návrh byl schválen.

3)   Poskytnutí příplatku mimo základní kapitál STaRS Karviná, s. r. o.
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický, oddělení rozpočtů. Materiál byl předložen 
na základě požadavku jednatele společnosti STaRS Karviná, s. r. o., odůvodněného plánem investic této 
společnosti, na poskytnutí příplatku mimo základní kapitál ve výši 10 mil. Kč s tím, že částka byla vyčleněna v 
rozpočtu města na rok 2011, schváleného zastupitelstvem města dne 07.12.2010. Předložený návrh projednala rada 
města na své schůzi s tím, že jej doporučila zastupitelstvu města schválit. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k materiálu nebyly podány, nechal o předloženém návrhu 
usnesení bodu programu č. 3 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 7
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 141

Předložený návrh byl schválen.

4)   Půjčka HCB, spol. s r. o.
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický, oddělení rozpočtů. Jednatel společnosti 
HCB, spol. s r. o. požádal město o poskytnutí návratné půjčky ve výši 1 mil. Kč, která bude splatná do 28.02.2012. 
Odůvodnění žádosti bylo uvedeno v příloze č. 1 důvodové zprávy materiálu. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k předložené žádosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 4 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 8
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 142

Předložený návrh byl schválen.

5)   Bezúplatný převod movitého majetku statutárního města Karviné do majetku Sociálních služeb Karviná, 
příspěvková organizace
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociálních věcí, oddělení sociálních služeb. Jednalo se o 
převod lapače tuku ČOV z majetku statutárního města Karviné do majetku příspěvkové organizace Sociální služby 
Karviná, mezi které patří také Azylový dům pro rodiny s dětmi v Karviné-Starém Městě. Na základě toho bylo 
doporučeno schválit Dodatek č. 1 Zřizovací listiny, kterým dojde k navýšení stávající ceny majetku uvedené budovy. 
K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :
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p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k předloženému materiálu podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 5 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 9
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 143

Předložený návrh byl schválen.

6)   Dodatek č. 1 ke Zřizovací listině příspěvkové organizace Městský dům kultury Karviná
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a kultury. Důvodem předložené změny bylo 
předání zrekonstruovaného objektu Obecního domu Družba k hospodaření Městskému domu kultury Karviná s tím, 
že dodatek č. 1 Zřizovací listiny nabude účinnosti od 01.07.2011. K předloženému návrhu otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k předloženému materiálu podány nebyly, nechal o 
předloženém návrhu usnesení bodu programu č. 6 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 10
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 144

Předložený návrh byl schválen.

7)   Investiční záměr akce „Vybudování chodníku na ulici Polské v Karviné-Ráji“
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem záměru byl Odbor investic, jehož předmětem bude rekonstrukce stávajícího 
chodníku, který je již v nevyhovujícím stavu. Součástí bude vybudování nové cyklostezky, stání pro BUS pro 
parkování návštěvníků multifunkčního stadionu, provedení odvodnění řádu dešťové kanalizace, provedení přeložky 
stávajících stožárů pro vedení NN a vybudování nové autobusové čekárny. V současné době je vydáno územní 
rozhodnutí s termínem zahájení akce po zajištění finančních prostředků na její pokrytí, kdy předpokládaný náklad 
akce by měl činit cca Kč 6.600.000,-- včetně DPH s předpokládanou dobou výstavby 3 měsíce. K předloženému 
záměru otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k předloženému záměru nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 7 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 11
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 145

Předložený návrh byl schválen.

8)   Poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové 
výstavby
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor správy majetku, který obdržel žádosti o poskytnutí 
finančního příspěvku z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové výstavby, které dle 
schválených „Zásad pro hodnocení a poskytování finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na 
podporu individuální bytové výstavby“ splňují stanovené podmínky. Na základě této skutečnosti rada města 
doporučila uvedeným žadatelům finanční příspěvek na výstavbu rodinného domu ve výši Kč 150.000,-- poskytnout. 
K předloženým návrhům otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k předloženým žádostem nebyly podány, nechal o 
předloženém návrhu usnesení bodu programu č. 8 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 12
PRO : 38
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PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 146

Předložený návrh byl schválen.

9)   Převod jednotky z 1. - 9. etapy - nebytový prostor
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 9 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 13
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 147

Předložený návrh byl schválen.

10)   Žádost o odkoupení poloviny jednotky - garáže
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 10 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 14
PRO : 37     
PROTI :   0 
ZDRŽEL SE :   0   usnesení č. 148

Předložený návrh byl schválen.

11)   Přijetí úvěru Společenstvím vlastníků jednotek domu čp. 443 v Karviné-Ráji v souvislosti s revitalizací 
panelového domu
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 11 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 15
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 149

Předložený návrh byl schválen.

12)   Převod pozemku - Bytové družstvo 539 + 540 + 541
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 12 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 16
PRO : 38
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PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 150

Předložený návrh byl schválen.

13)   Převod pozemku - Bronislav Pietraszek
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 13 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 17
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 151

Předložený návrh byl schválen.

14)   Převod pozemku - Dubau Stav, s. r. o.
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 14 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 18
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 152

Předložený návrh byl schválen.

15)   Převod pozemku - RNDr. Ivana Smýkalová
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 19
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 153

Předložený návrh byl schválen.

16)   Převod pozemků - Roman Králík
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 16 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 20
PRO : 38
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PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 154

Předložený návrh byl schválen.

17)   Převod pozemku p. č. 2417/77, katastrální území Karviná-město
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 17 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 21
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 155

Předložený návrh byl schválen.

18)   Dražba budovy č. p. 38 a pozemků p. č. 191 a p. č. 192, k. ú. Karviná-město
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 18 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 22
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 156

Předložený návrh byl schválen.

19)   Nabytí nemovitostí - Alfréd a Božena Augustovičovi
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 19 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 23
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 157

Předložený návrh byl schválen.

20)   Nabytí pozemku - p. Arnošt Valový
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 20 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 24
PRO : 38
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PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 158

Předložený návrh byl schválen.

21)   Nabytí pozemku - p. Drahomíra Eliaszová
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 21 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 25
PRO :  38    
PROTI :    0 
ZDRŽEL SE :    0  usnesení č. 159

Předložený návrh byl schválen.

22)   Nabytí pozemku-p. Rastislav Lenghard
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 22 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 26
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 160

Předložený návrh byl schválen.

23)   Nabytí pozemků - ČR, Povodí Odry, státní podnik
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 23 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 27
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 161

Předložený návrh byl schválen.

24)   Nabytí pozemků - GUMIA a. s.
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 24 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 28
PRO : 38
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PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 162

Předložený návrh byl schválen.

25)   Nabytí spoluvlastnických podílů pozemků, k.ú. Louky nad Olší
p. T. Hanzel - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy k předložené majetkové záležitosti nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 25 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 29
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 163

Předložený návrh byl schválen.

26)   Poskytnutí dotací z Fondu primátora města Karviné v roce 2011
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a kultury. Odborná pracovní skupina Fondu 
primátora města Karviné na svém jednání dne 23.05.2011posoudila jednotlivé žádosti o dotace v souladu se 
Zásadami pro poskytování dotací a grantů z rozpočtu statutárního města Karviné, které projednala také rada města 
na své schůzi dne 31.05.2011 s tím, že je zastupitelstvu města doporučila ke schválení tak, jak bylo uvedeno v 
návrhu na usnesení. K předloženým žádostem otevřel diskuzi. 

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k předloženým žádostem nebyly podány, nechal o 
předloženém návrhu usnesení bodu programu č. 26 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 30
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 164

Předložený návrh byl schválen.

27)   Informativní zpráva o závěrečném účtu Svazku měst a obcí okresu Karviná za rok 2010 a přistoupení 
obce Těrlicka do Svazku měst a obcí okresu Karviná
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byla Kancelář primátora. Jednalo se o zprávu týkající se 
závěrečného rozpočtu uvedeného svazku za rok 2010. Dále zastupitelstvo obce Těrlicka schválilo vstup této obce 
do Svazku měst a obcí okresu Karviná s tím, že přistoupení musí schválit členská schůze Svazku po 
předcházejícím projednání uvedeného návrhu v zastupitelstvech všech členských měst. K předloženému návrhu 
otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k předložené zprávě nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu usnesení bodu programu č. 27 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 31
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 165

Předložený návrh byl schválen.

28)   Výroční zpráva Karviná 2000, o. p. s. za rok 2010
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a kultury. Obecně prospěšná společnost má dle 
ustanovení § 20 zákona č. 248/1995 Sb., povinnost zveřejňovat zprávu o činnosti a hospodaření v termínu, který 
stanoví správní rada, a to nejpozději do 6 měsíců po skončení účetního období. Dle zakládací listiny bude výroční 
zpráva k dispozici také veřejnosti v sídle společnosti. K předložené zprávě otevřel diskuzi.
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D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k předložené výroční zprávě nebyly podány, nechal o 
předloženém návrhu usnesení bodu programu č. 28 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 32
PRO : 37
PROTI : 1
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 166

Předložený návrh byl schválen.

29)   nformativní zpráva o výsledcích interního auditu u Nadačního fondu Zdravé město
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a kultury. Zpráva byla zpracována formou 
interního auditu v uvedené společnosti v souladu s pověřením primátora, jehož předmětem bylo ověření efektivnosti 
využití veřejných prostředků poskytnutých fondu statutárním městem Karviná a dále vyhodnocení systému 
poskytování dotací tomuto fondu. Podrobné informace byly uvedeny ve zprávě z vykonaného auditu, který byl 
přílohou č. 1 k důvodové zprávě. K předloženému materiálu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k předložené informativní zprávě nebyly podány, nechal o 
předloženém návrhu usnesení bodu programu č. 29 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 33
PRO : 36
PROTI : 1
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 167

Předložený návrh byl schválen.

Přestávka 08:30 - 08:45 h

Proběhla porada politických klubů k projednání bodu - doplnění programu č. 1 - „Polyfunkční dům 
Fryštátská“.

                 
p. T. Hanzel - sdělil, že po poradě politických klubů k tomuto materiálu bylo rozhodnuto, že uvedený bod bude 
zařazen k projednávání na dnešním zasedání ZM. Nechal proto o znovuzařazení doplnění programu č. 1 - 
„Polyfunkční dům Fryštátská“ hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 34
PRO : 38
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č.          

Předložený návrh byl schválen.

        doplnění programu č. 1 - Polyfunkční dům Fryštátská
p. T. Hanzel - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor správy majetku. Výše uvedená stavba byla realizována v 
letech 2003 - 2004 a kolaudační rozhodnutí nabylo právní moci dnem 29.11.2004. Protože se již po předání objektu 
v prvním zimním období začaly projevovat na díle vady, které se i po průběžném odstraňování v rámci záruční doby 
projevovaly na různých místech objektu, byl na základě této skutečnosti zpracován znalecký posudek, jehož cílem 
bylo určit, kdo za jednotlivé vady a poruchy díla odpovídá. Následně bylo přistoupeno ke zpracování projektu 
„Sanace polyfunkčního domu Fryštátská“ s tím, že podrobný postup jednotlivých prací a činností byl popsán v 
důvodové zprávě materiálu. O krátké úvodní slovo doplněné o skutečnosti, proč takto rada rozhodla nebo 
doporučila, požádal vedoucí Odboru správy majetku MMK - paní Ing. Helenu Bogoczovou, které předal slovo. 
Ing. H. Bogoczová - sdělila, že uvedené vady a poruchy, které se začaly po uvedení domu do provozu objevovat, 
byly v takovém rozsahu, že je bylo potřeba řešit systémově, což potvrdil také posudek znaleckého ústavu stavební 
fakulty Ostravské univerzity. Po tomto rozhodnutí dále znalecký ústav určil poměry míry zavinění vad a poruch, které 
se na domě nacházely, což bylo přesně uvedeno v důvodové zprávě materiálu. Procenta uvedená v návrhu 
usnesení odpovídají těm procentům, která znalecký ústav navrhl. Protože vady a poruchy byly rozsáhlé, bylo 
přistoupeno ke zpracování sanačního projektu, na základě kterého byly vady a poruchy odstraněny. Díky tomu byl 
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dům dán do pořádku s tím, že v současné době se řeší pouze drobnosti jako při provozu každého obytného domu. 
Náklady za provedenou sanaci byly rozvněž uvedeny v důvodové zprávě projednávaného materiálu. Veškeré věci 
byly evidenčně i účetně podchyceny tak, aby byl odbor schopen předkládat podklady pro případné soudy, nebo aby 
byly k dispozici jiným orgánům či organizacím. Po prozkoumání celé záležitosti JUDr. Dagmar Soukenkovou a 
způsobem řešení se dospělo k závěru, že buď bude věc podána k řešení u soudu nebo bude přistoupeno k 
prominutí této záležitosti tak, jak doporučila rada města. Proč takto rada rozhodla, sdělila, že v důvodové zprávě 
materiálu bylo podrobně uvedeno, jak se který subjekt v rámci řešení a při odstraňování těchto vad a poruch choval 
s tím, že největší problém byl spatřen v projektu, což také potvrdil znalecký ústav. V současné době je s 
projektantem řešena ještě jedna záležitost, a to bílá koroze na stříškách s tím, že tuto závadu uznal. Protože dosud 
nebyla ze strany projektanta uhrazena ani tato pohledávka, byli nuceni dát tuto daleko nižší pohledávku k řešení 
exsekutorovi. Přestože bychom získali platný rozsudek soudu, kdo a kolik by měl městu zaplatit, z uvedeného je 
patrné, že u tohoto subjektu bychom nic víc nezískali.
p. T. Hanzel - poděkoval za podání doplňujících informací. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. K. Wiewiórka - po důkladnějším prostudování tohoto materiálu a bližším vysvětlení Ing. Bogoczová o procentech 
viny, je zřejmé, že investor nic nezavinil a že z 52 % je to vina projektu a projektanta. Navrhl proto, aby byl napsán 
dopis na Komoru architektů ohledně přístupu a jednání pana Ing. arch. Špačka z důvodu prominout úhrady částek 
za odpovědného projektanta na odstraňování vad díla „Zástavba bytových domů na ulici Fryštátské v Karviné“, 
vzniklých z důvodu dodání vadné projektové dokumentace této stavby a vadného dodání díla.
p. T. Hanzel - řekl, že dopis bude za město zaslán. Protože další dotazy ani připomínky k předloženému materiálu 
nebyly podány, nechal o předloženém návrhu na usnesení doplněného bodu programu č. 1 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 35
PRO : 30
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 8 usnesení č. 168

Předložený návrh byl schválen.

        doplnění programu č. 2 - Smlouva o upsání akcií obchodní společnosti KIC Odpady, a. s.
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický. Protože statutární město Karviná usiluje o 
významné posílení své majetkové účasti v obchodní společnosti KIC Odpady, a. s., chce mít víc než 1/3 podíl ve 
společnosti, což by mu podle stávajícího znění stanov společnosti umožňovalo zejména vetovat rozhodnutí orgánů 
společnosti, které by mohlo mít negativní vliv na postavení města při realizaci a provozování KIC. Valná hromada 
obchodní společnosti KIC Odpady, a. s. konaná dne 28.03.2011 rozhodla o navýšení jejího základního kapitálu 
upsáním nových akcií. O upsání 4 nových akcií, kdy jmenovitá hodnota každé nové akcie je Kč 100.000,--, bude 
potřeba uzavřít „Smlouvu o upsání akcií“. Protože v rozpočtu města na rok 2011 nebylo s těmito výdaji počítáno, 
bylo současně navrženo rozpočtové opatření spočívající v uvolnění rozpočtové rezervy z rozpočtu roku 2011 na 
nákup akcií ve výši Kč 400.000,--. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k předloženému materiálu nebyly podány, nechal o 
předloženém návrhu na usnesení doplněného bodu programu č. 2 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 36
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 0 usnesení č. 169

Předložený návrh byl schválen.

        doplnění programu č. 3 - Hodnocení naplňování schváleného dokumentu "Dopravní politika města 
Karviné" a informace o stavu řešení jednotlivých oblastí dopravy
p. T. Hanzel - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor dopravy. Poslední hodnocení dopravní politiky proběhlo 
v roce 2007 s tím, že nedošlo k závažným změnám. Důvodová zpráva materiálu obsahovala podrobný popis 
provozovaných druhů dopravy ve městě Karviná, spolupráci s jinými orgány - Policií ČR a dopravním inspektorátem, 
dále s odbory MMK a MP Karviná za účelem zajištění bezpečnosti, prevence a kontrol dopravního značení, 
monitorování chování řidičů pomocí mobilního vizuálního radaru a vyhodnocení dopravní nehodovosti. 
Organizováním různých výchovných a osvětových dopravních akcí se také snaží působit na všechny skupiny 
účastníků silničního provozu v dané oblasti preventivně. K předložené zprávě otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

Statutátrní město Karviná - Magistrát města Karviné
Fryštátská 72/1, 733 24 Karviná-Fryštát ? IČ: 00297534 ? DIČ: 
CZ00297534
Zápis: 11



p. T. Hanzel - protože žádné dotazy ani připomínky k předložené zprávě nebyly podány, nechal o předloženém 
návrhu na usnesení doplněného bodu programu č. 3 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 37
PRO : 37
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 1 usnesení č. 170

Předložený návrh byl schválen.

        doplnění programu č. 4 - Převod částí pozemků - GS Caltex Czech, s. r. o.
p. T. Hanzel - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor správy majetku, oddělení majetkoprávní. Statutární 
město Karviná je vlastníkem uvedených pozemků s tím, že předmětná lokalita je určena pro rozšíření průmyslové 
zóny Karviná-Nové Pole, na kterých Korporace GS Caltex Corporation projevila zájem o umístění nového výrobního 
závodu na výrobu polypropylenového granulátu. Materiál byl členům ZM předložen po projednání na mimořádné 
schůzi RM před dnešním zasedáním ZM. K předloženému záměru otevřel diskuzi.

D i s k u z e :

p. J. Adámek - zeptal se, vedení města nebo vedoucího Odboru životního prostředí MMI, zda výroba 
polypropylenového granulátu společností Korporace GS Caltex Corporation nebude mít vliv na životní prostředí. 
p. T. Hanzel - řekl, že investorem bude ze zákona vypracována studie EIA, tedy zda výrobní závod nebude mít 
negativní dopad na životní prostředí. Pokud by se negativní vliv prokázal, nebude ze strany města vydáno kladné 
stanovisko ke stavbě závodu. Protože další dotazy ani připomínky k předloženému záměru nebyly podány, nechal o 
předloženém návrhu na usnesení doplněného bodu programu č. 4 hlasovat.

HLASOVÁNÍ : č. 38
PRO : 35
PROTI : 0
ZDRŽEL SE : 3 usnesení č. 171

Předložený návrh byl schválen.

30)   Nové interpelace členů ZM a náměty 
p. J. Adámek - podal několik námětů k řešení.
- Poděkoval vedení města za to, že změnilo své rozhodnutí ve věci zachování městské tržnice v Karviné-Fryštátě, 
což podporuje většina občanů města a také samotní prodejci.
- Zeptal se, proč v rámci projektu rekonstrukce Regionální knihovny Karviná nebyla na chodnících 
vybudována pro nevidomé občany vodící lišta nebo jiný prvek, který by je dovedl ke vchodu do této 
budovy. Byl tam pouze zřízen bezbarierový přístup a výtah. Požádal proto o zjednání nápravy. V této záležitosti již 
navštívil vedoucí Odboru investičního MMK, kde nezískal také žádnou odpověď s tím, že vedoucí odboru nebyla s 
tímto projektem seznámena. Potřebné informace získal až od pana tajemníka, který však nemůže mít veškeré 
informace o uvedené stavbě. Proto na dotaz týkající se chybějící vodící lišty požadoval odpověď.
- Znovu poukázal na špatnou komunikaci primátora a náměstka primátora Ing. Wolfa s jeho osobou při 
řešení nebo předkládání různých námětů nebo připomínek k řešení. Ing. Wolf mu již na zasedání ZM v 
měsíci březnu 2011 přislíbil, že za ním může přijít a požadované náměty nebo připomínky s ním 
prokonzultovat, aby se zbytečně nevyskytovaly problémy a nemusel s nimi vystupovat nebo kritizovat věci 
na zastupitelstvu města. Dodal, že se nejedná pouze o jeho myšlenky, ale také o podněty nebo názory jeho voličů, 
s nimiž pak musí vystoupit na zasedání ZM. Požádal pana primátora, aby si také on na něj udělal čas a přijal ho 
osobně alespoň jednou měsíčně na půl hodiny, kde by s ním mohl probrat své náměty a požadavky, protože jako 
nevidomý je nemůže předložit písemně. 
- Opětovně požádal řešit problematiku ořezu větví ze stromů a keřů, které zasahují do chodníků a cest z 
důvodu zajištění bezpečné chůze nevidomých občanů (např. U MŠ Centrum). 
- V této souvislosti požádal vedoucí jednotlivých odborů MMK, kteří budou do budoucna realizovat nějakou 
investiční akci, aby v případně provádění výkopových prací nebo přestavby na komunikacích zasílali tyto 
informace také mailem na Tyflocentrum, kde budou nevidomým tyto informace prostřednictvím jejich asistentů 
předávány.
- Poděkoval za provedenou opravu chodniku u domu s pečovatelstkou službou v Karviná-Ráji, která sice trvala 
dlouho, ale občané jsou již spokojeni.

Ing. J. Wolf - sdělil, že to, co bylo na zasedání ZM v březnu 2011 panu Adámkovi přislíbeno, bylo také splněno. 
Panu Adámkovi byl dán na výjezdním zasedání ZM prostor k projednání jeho návrhů a námětů, které měl předložit 
především k otázkám týkajících se životního prostředí a také dalším, které měl zájem prodiskutovat. Dále uvedl, že 
již dva měsíce má pro pana Adámka připravené k prostudování veškeré komplexní podklady a technické parametry 
týkající se výstavby KIC, včetně hlasování k této problematice od roku 2005, tedy jak kdo pro výstavbu spalovny 
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hlasoval. Proto mu znovu nabídl, aby si u něj tyto podklady vyzvedl. Po předchozí dohodě s jeho asistentkou, tedy 
určení konkrétního data a hodiny, bude připraven s ním projednat nebo řešit předložené požadavky nebo náměty k 
řešení tak, aby toto jednání mělo nějaký výstup a závěr. Požádal proto pana Adámka, aby se na toto jednání takto 
připravil.
K problematice staveb na území města uvedl, že při zahájení výstavby Regionální knihovny Karviná musela mít tato 
stavba všechna platná povolení pro veřejné budovy. Určitě bylo ke stavbě také vydáno stanovisko Českého svazu 
zdravotně postižených, které neobsahovalo žádné připomínky. Pokud by měl pan Adámek zájem vyjadřovat se k 
nějakým budoucím stavbám, měl by se na danou instituci obrátit a tam předkládat své připomínky.
K problematice ořezu větví stromů a keřů zasahujících do chodníků nebo k jiným překážkám na komunikacích - 
řetízky u letních zahrádek, reklamní tabule a pod. doporučil panu Adámkovi, protože město Karviná je velmi 
rozsáhlá, pokud to bude možné, aby s ním někdo z Fyflocentra prošel úseky, kudy se pohybuje a společně 
zmapovali všechny tyto nedostatky, které by se následně řešily komplexně např. prostřednictvím TS Karviná, a. s.
p. J. Adámek - řekl, že své požadavky, převážně směrované k problematice životního prostředí, předložil písemně, 
které společně sepsal se zaměstnankyní Kanceláře primátora. Nějaké odpovědi dostal s tím, že mu v poslední době 
přichází odpovědi v papírové podobě, což on nepřečte. Proto znovu požádal, aby mu byla korespondece 
předávána na CD nebo zasílána mailem.
p. T. Hanzel - měl dojem, že se nikdy spolu nedomluví. Na dotazy týkající se životního prostředí mu bylo 
odpovězeno písemně.
p. J. Adámek - řekl, že s odpověďmi nebyl spokojen, měl zájem své návrhy projednat s primátorem osobně, ale 
odpověď mu byla zaslána z Odboru životního prostředí MMK. Domníval se, že pan primátor není nakloněn řešit 
problémy, se kterými se obrací na radnici. Na zasedáních ZM ho několikrát požádal, aby mu zavolal a sám určil 
konkrétní den nebo termín, kdy za ním může přijít a osobně projednat své požadavky, náměty nebo připomínky, 
protože k jednání potřebuje protistranu, která by ho buď pochopila, případně jeho požadavky upřesnila nebo mu věc 
vysvětlila.
Vrátil se ještě k problematice výstavby KIC, kdy v této souvislosti vyzval všechny členy zastupitelstva města, 
včetně rady města a hlavně primátora, jako člena akciové společnosti KIC odpady, aby bylo přerušeno 
územního rozhodnutí uvedené stavby a byla ustanovena komise složená z členů ZM, která připraví městské 
referendum, ve kterém by se občané města mohli vyjádřit, zda jsou nebo nejsou pro výstavbu spalovny ve městě 
Karviná. Byl přesvědčen, že lidé ve městě spalovnu nechtějí. Také pan primátor před volbami říkal, že spalovna v 
Karviné vybudována nebude, ale nyní jeji výstavbu podporuje. Proto by o této stavbě měli demokraticky rozhodnout 
občané tohoto města.
p. T. Hanzel - řekl, že referendem by zastupitelstvo města bylo sice kryté, ale je zde od toho, aby neslo za své 
rozhodnutí politickou odpovědnost. O spalovně se v zastupitelstvu města hovoří již od roku 2005 a napříč politickým 
spektrem byla přijata určitá rozhodnutí. Bylo také řečeno, že problematika spalovny nebude využívána v politických 
soubojích, neboť se jedná o věc společnou. Nikdy před volbami neřekl, že je proti spalovně, ale že proti bude, pokud 
nebudou splněny určité podmínky, které však splněny byly. Proto není důvod jakýmkoliv způsobem brojit proti 
výstavbě spalovny nebo vyvíjet nějakou aktivitu pro nebo proti její výstavbě. Voliči se ve volbách jasným způsobem 
vyjádřili, jakým směrem chtějí jít, což bere jako určitý signál. Pravděpodobně se potkává s jinými lidmi, než pan 
Adámek s jeho voliči, kteří mají jiné názory a pokud i oni budou mít k dispozici zcela jasné argumenty, tak věc určitě 
pochopí. V případě, že spalovna nebude vybudována, se nechce dočkat toho, co bude pan Adámek říkat svým 
voličům v roce 2016 - 18, když budou za vývoz a ukládání odpadu na skládku platit částku cca 3 - 4 tis. Kč, když by 
za ukládání odpadu do spalovny mohli platit daleko méně. Dále panu Adámkovi připomněl, že při všech hlasováních 
týkajících se výstavby spalovny, hlasoval pro s tím, že veškerá hlasování jsou připravena k nahlédnutí u pana 
náměstka Ing. Wolfa. K vystoupení pana Adámka ještě dodal, že odmítá podléhat jakýmkoliv populistickým 
nátlakům, neboť je třeba myslet také na to, jak to se spalováním nebo skládkováním odpadu do budoucna bude. 
Pro výstavbu spalovny v Karviné má být použita jedna z nejmodernějších technologií, která se v současné době 
vyrábí. K velké nemocnosti dětí a obyvatel města, kterou pan Adámek neustále argumentuje proti výstavbě 
spalovny, uvedl, že je taková také díky tomu, že k výrobě tepla v teplárně Dalkia Karviná teplo, je spalováno černé 
uhlí. Pokud bude spalovna ve městě postavena, bude z ní teplo odváděno do systému uvedené teplárny, která bude 
teplem zásobovat město Karviná. Znamená to, že o toto množstí bude muset teplárna vyrobit méně tepla z černého 
uhlí a o toto množství se dostane také méně popílku do ovzduší.
K problematice referenda ještě dodal, že pro to, aby bylo platné, je potřeba alespoň 50 % účasti občanů města, což 
není reálné, neboť účast voličů ve volbách je cca 30 %.
p. J. Adámek - domníval se, že spalovna, která má být postavena v Karviné, nebude na úrovni 21. století, protože 
se v ní má spalovat také železo a veškerý odpad, který tam bude vysypán (sklo, železo, plast apod.). Panu 
primátorovi řekl, že je zdravý člověk, proto se na věc dívá zcela jinak.
p. T. Hanzel - vysvětlil, že se má jednat o spalovnu, která bude financována z EU s tím, že evropská komise nepustí 
do systému nic, co nebude v souladu s evropskými parametry a předpisy. Spalovna neprochází pouze zjišťovacím 
řízením, jaký bude mít vliv na životní prostředí nejen v České republice, ale také mezinárodní EIA, protože se dotýká 
také vlivu na životní prostředi okolních obcí v Polské republice. Není také pravdou, že odborníci neví, jakým 
způsobem bude odpad tříděn nebo spalován. K vystoupení pana Adámka ještě dodal, že používá v diskuzích 
informace vytržené z kontextu a účelově je využívá k tomu, aby děsil lidi. Bylo tomu tak i u privatizace bytového 
fondu města, kdy pan Adámek požadoval vyhlásit referendum o tom, zda lidé chtějí nebo nechtějí byty privatizovat. 
Nakonec se ukázalo, že toto rozhodnutí bylo správné, všichni jsou spokojeni, panelové domy se opravují a Karviná 
se mění k lepšímu. Řekl, že si váží jeho názoru, který je pouze jeho názorem a který v poslední době změnil, 
protože od počátku byl pro výstavbu spalovny. Nepřál si proto, aby neustále na tomto fóru musel reagovat a 
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odpovídat na stejné otázky nebo dotazy, které již byly několikrát vysvětleny.
p. J. Adámek - doporučil panu primátorovi, protože je členem rady kraje a členem a. s. KIC, aby vystoupil v 
televizním kanále televize POLAR a provedl všelidovou diskuzi s tím, že mu občané města budou zasílat 
prostřednictvím internetu dotazy, na které bude odpovídat a občané tak získají co nejvíce informací o výstavbě 
spalovny. Dodal, že pan primátor nebyl ani na jednom veřejném projednávání týkající se této stavby, kde by lidé 
určitě jeho názor rádi slyšeli.
p. T. Hanzel - řekl, že všechna jednání viděl s tím, že lidé tam neměli zájem nic slyšet. Protože tato diskuze již k 
žádnému závěru nevedla, ukončil ji.

31)   Různé a organizační záležitosti 
p. J. Šimoňák - občan města - vyjádřil se k podpoře města vůči drobným podnikatelům nebo živnostníkům. 

V této souvislosti požádal vedení města, zda by přehodnotili (Zásady), týkající se podmínek prodeje 
nebytových prostor pro drobné podnikatele na území města Karviné (konkrétně se mu jednalo o jeho nebytový 
prostor č. 15, na ulici Kosmonautů, Karviná-Ráj), neboť jsou v současné době podmínky neúměrné. Dodal, že se 
jedná o celorepublikový problém s tím, že od měsíce dubna 2011 ubylo v České republice velké množství 
živnostníků. Domníval se, že jsou podporováni pouze zahraniční investoři a podnikatelé, i když netvrdí, že tyto firmy 
není třeba podporovat, protože vytvářejí pracovní místa. Nemělo by však docházet k likvidaci domácích nebo 
místních drobných podnikatelů a ži vnostníků. Dosud byl stanoven určitý nájem nebytových prostor určených k 
podnikání, ale nyní se začaly tyto nebytové prostory v Karviné prodávat za neúměrně vysokou cenu ve srovnání s 
jinými městy. Dodal, že i domácí živnostník by zaměstnal daleko více lidí, kdyby měl k podnikání přijatelné podmínky 
s tím, že je rozdíl, zda podniká poctivě nebo podvodem. Současná cena za prodej nebytových prostor je velmi 
vysoká a navíc nejsou nebytové prostory ani opaveny, živnostník si musí rekonstrukci provést na vlastní náklady.
p. T. Hanzel - o problému pana Šimoňáka byl informován, protože o dané záležitosti spolu hovořili. Dnes o tom 
zastupitelstvo však nerozhodnout nemohlo s tím, že problém byl také v tom, že město neuděluje žádné vyjímky ze 
„Zásad“. Dodal, že se vedení města bude uvedeným námětem zabývat.

p. K. Wiewiórka - opětovně požádal oddělení výpočetní techniky, aby u zastupitele pana Adámka bylo ze závorky 
odebráno označení, že je zastupitelem za KSČM, neboť z klubu již vystoupil a při hlasování nebo přihlášení se do 
diskuze na zasedáních ZM se vedle jeho jména toto označení neustále objevuje. 
p. T. Hanzel - řekl, že pokud na zastupitelstvu města nějaký podnět nebo námět zazní, musí být řešen nebo splněn.

p. R. Tomala - občan města - vystoupil k návrhu na vypsání referenda tak, jak navrhoval pan Adámek, neboť jeho 
realizace by byla finančně dost nákladná, přestože by to bylo demokratické. Vyjádřil svůj názor proto, že by to bylo 
bezpředmětné, neboť lidé v Karviné nemají o takové věci zájem, o čemž také svědčí účast občanů města na 
různých akcích vyhlášených městem. Lidé nemají zájem ani chodit na jednání zastupitelstva města, kde by rovněž 
mohli vyjádřit své názory, být informováni nebo řadu věcí prodiskutovat.

p. T. Hanzel - podal informaci týkající se modernizace Regionální knihovny Karviná, za kterou získalo město 
Karviná hlavní cenu v soutěži „Stavba roku v Moravskoslezském kraji“, a to za rekonstrukci v kategorii staveb 
občanské vybavenosti. Karviná bude mít v Česku architektonicky i vybavením skutečně vyjímečnou knihovnu. Řekl, 
že se jedná o významné ocenění s tím, že knihovna bude sloužit všem občanům města.
p. J. Adámek - byl rád, že byla provedena rekonstrukce této knihovny, ale opět připomněl, že v rámci této 
rekonstrukce bylo opomenuto na vybudování vodicích lišt pro nevidomé občany, které slouží k navigaci takto 
postižených spoluobčanů.

p. T. Hanzel - protože se již v rámci bodu různé do diskuze nikdo nepřihlásil, ukončil 6. zasedání Zastupitelstva 
města Karviné. Sdělil, že na dalším zasedání ZM se zastupitelstvo města sejde dne 13.09.2011.

.......................................... 
p. Tomáš Hanzel, v. r.
primátor

Ověřovatelé zápisu: 

............................................
Bc. Ivana Bollogová, v. r.
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 .......................................... 
p. Karel Wiewiórka, v. r.

Zapsala : Jana Nekardová, v. r.
Karviná dne 24.06.2011
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